

UPDATE



CERVICAL CANCER CAMPAIGN AFRICA

Mary Muai, incoming President, Soroptimist International Africa Federation addresses Ministers and high-level officials at the UN Health4Life Fund side event during the 77th World Health Assembly



LAUNCH OF SOROPTIMIST TOOL 'LET'S CHAT: CERVICAL CANCER, WHAT'S THAT?'

Co-created by SI Dubai and SI Nairobi Central, the AI-enabled digital health awareness tool provides women with a personalized and private conversation about cervical cancer and the HPV infection. Accessible online anytime, from anywhere, the tool will educate and empower women across Africa enabling them to make informed decisions around the HPV vaccination, cervical cancer screening and to access early treatment, if needed. Read more about the launch of the solution in Geneva in May 2024 and try it out yourself [here](#).

STRIKE OUT CERVICAL CANCER

On 18th November 2023, we launched our inaugural padel tournament to raise funds for the Africa Cervical Cancer Elimination Campaign. Join us for the next edition! Read full story [here](#).

Some players at our inaugural tournament



REACHING WOMEN ACROSS AFRICA



LET'S CHAT: cervical cancer? What's that?

The tool can be used from any electronic device with questions asked by:

- using the microphone
- selecting from a drop-down list
- typing the question



First Pilot: Kenya

Chat with Belinda, health care researcher about HPV vaccination, screening and access to treatment in Kenya. She'll answer your most intimate questions from the privacy of your phone or tablet.

Dissemination on-going by SI Nairobi Central and Kenya network.

Second pilot: Tunisia

Soroptimist Tunis Fondateur chapter will develop their AI-enabled conversation with a health care specialist and start the dissemination of the tool across communities from September 2024.

Third pilot: country tbc
The final pilot will start in Sept 2024 with roll-out across 12 countries in 2025. we hope!

BULLETIN



CAMPAGNE CONTRE LE CANCER DU COL DE L'UTERUS

Mary Muai, présidente entrante de Soroptimiste International Fédération d'Afrique, s'adresse aux ministres et officiels de haut niveau lors d'une réunion parallèle durant la 77ème Assemblée Mondiale de la santé.



SOROPTIMIST LANCE L'OUTIL D'IA « PARLONS-EN : LE CANCER DE COL DE L'UTÉRUS, C'EST QUOI AU FAIT? »

Co-créé par SI Dubai et SI Nairobi Central, cet outil de sensibilisation intégrant l'intelligence artificielle offre aux femmes une conversation personnalisée et privée à propos du cancer du col de l'utérus et de l'infection par le VHP. Accessible de partout et à tout moment cet outil permettra de sensibiliser les femmes africaines et leur donnera les moyens de prendre des décisions réfléchies concernant la vaccination contre le VHP, le dépistage du cancer du col de l'utérus et l'accès rapide à un traitement en cas de besoin.

Pour plus d'information sur le lancement de cet outil à Genève en mai 2024 ou pour l'essayer vous-même, cliquez [ICI](#)

BATTONS LE CANCER, ENSEMBLE

Le 18 novembre 2023 a eu lieu notre premier tournoi de Padel pour la levée de fonds destinés à la campagne d'élimination du cancer du col de l'utérus. Venez nombreux pour la prochaine édition! Continuez à lire [ICI](#).

Quelques joueurs de Padel lors de notre tournoi inaugural



ATTEINDRE LES FEMMES À TRAVERS L'AFRIQUE



LET'S CHAT:
cervical cancer?
What's that?

The tool can be used from any electronic device with questions asked by:

- using the microphone
- selecting from a drop-down list
- typing the question



1er pilote : Kenya

Discute avec Belinda, chercheuse en soins de santé au Kenya, spécialiste de la vaccination contre le VHP, le dépistage et l'accès au traitement. Elle répondra à tes questions les plus intimes à partir d'une tablette ou d'un téléphone tout en respectant ta vie privée. Diffusion du projet par SI Nairobi Central et le réseau Kenya.

2ème pilot: Tunisie

Le Club Fondateur de Soroptimist Tunisie va développer sa propre conversation intégrant l'IA avec l'aide d'un spécialiste de la santé. La diffusion de l'outil dans plusieurs communautés est prévu à partir de septembre 2024.

3ème pilote: à déterminer

Le pilote final commencera en septembre 2024 et s'étendra sur 12 pays en 2025, on espère!